
 
 
 
 

 
WMO-adviesraad Almelo 

Almelo Sociaal, Grotestraat 174 Almelo, tel 0546 456 909, wmoadviesalmelo@gmail.com 

Aan het college van burgemeester en wethouders  

t.a.v. dhr. A.Maathuis 

Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo 

Almelo, 30 april 2020 

Betreft: reactie adviesaanvraag Bijzonder Bijstand en ‘Almelo Doet Mee’ 

 

Geachte heer Maathuis,  

Wij hebben de stukken gelezen en zoals ook in het verleden aangegeven maken wij ons zorgen wanneer de 

gemeente de kaasschaaf-methode hanteert op regelingen voor de minder draagkrachtigen in de Almelose 

samenleving. Ook in dit geval lijkt een besparing van € 50.000  op uitgaven voor eigen bijdragen op grond van 

de WMO voor huishoudelijke hulp een redelijke besparing. Maar omgerekend zijn dit meer dan 200 gezinnen 

die toch al veel kosten moeten maken en die hierdoor in grotere problemen kunnen komen. 

Over ‘Almelo doet mee’ hebben we contact gehad met dhr. Sieze Beltman. Hij heeft uitgelegd dat de wijziging 

vooral betekent dat burgers meer gaan mee doen, in plaats van te consumeren. De opmerking dat voor € 150 

per jaar de contributie en eventueel ook nog voetbalschoenen aangeschaft kunnen worden, lijkt ons 

onwaarschijnlijk. 

Bij een aantal van de genoemde punten, zoals de tandartskosten en de extra kosten voor energie bij gebruik 

van traplift en scootmobiel, vragen wij ons af de besparing op de korte termijn geen verhoging van de 

gezondheidskosten op de langere termijn veroorzaakt. Dat zou in tegenstelling zijn met de wens van het 

college om in te zetten op preventie. Wij raden u aan om hier extra over na te denken. 

De zinssnede:” in beginsel geen bijzondere bijstand meer verstrekken voor telefoonkosten. Dit vanwege het 

feit dat er momenteel vele gratis mogelijkheden zijn om te communiceren.” heeft ons verast. Juist in deze tijd 

zien we dat veel mensen communicatie kosten maken. Misschien niet voor bellen of telefoneren, maar voor 

internet/beeldbellen en mailen. We zouden dus graag een aanpassing van de regels zien voor 

“communicatiekosten”. 

Tot slot begrijpen wij dat er bezuinigd moet worden. Ondanks dat dat niet fijn is, verwachten wij dat u de 

mogelijkheden voor maatwerk en uitzondering-op-de regels open houdt. Mocht u nog meer informatie van ons 

willen hebben, dan zijn we graag bereidt een en ander telefonisch toe te lichten. Met vriendelijke groet, 

 

Dhr. H.Vissser     Mw. S.Bakhuis, 

voorzitter WMO-adviesraad Almelo  Secretaris wmo-adviesraad Almelo  

 

 

Adviesraad Sociaal Domein Almelo i.o.   


